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VERSLAG VERGADERING GROS 3 OKTOBER 2022  

 

 

Start: 20u15 – einde: 22u30 

Locatie: Cafetaria– GC Felix Sohie 

 

Aanwezig: Frank Boel, Maurice Claassens, Carmen De Rudder (voorzitter), Beatrijs Dhont, Sandra 

Van den Broeck, Agnes Van Geysegem, Rein van Gisteren, Anita Vanthillo en Annick Van Herwegen 

(verslag) 

 

Verontschuldigd:  Maryleen Bockstal, Marijke De Rudder, Annelies Vanderlinden, Leo Van Hecke en 

Aletha Wallace 

 

Verslag 

 

1. Terugkoppeling na vorige vergadering  

/ 

 

2. Kennismakingsronde  

 

- Annick Van Herwegen stelt zich kort voor als interim-afdelingshoofd afdeling Vrije Tijd, ter 

vervanging van Nadine Schroeders die jammer genoeg al enige tijd ziek is en waar nog geen zicht 

is op terugkeer. 

 

3. Update over een aantal thema’s 

3.1. Stand van zaken Doendersbudget 

Toelichting 

Na de toetsingsgroep werden de daar gedane afspraken gerealiseerd. Uiteindelijk zijn er 7 

projecten ingediend die hoopten op een  stem van de burger. Digitaal stemmen kon via de 

app of op papier. Tijdens het Druivenfestival stond de stembus in de inkomhal van de Felix 

en er kwamen nog heel wat extra formulieren. Inmiddels zijn de stemmen geteld, wordt het 

college geïnformeerd en zal de winnaar of winnaars bekend gemaakt worden om vervolgens 

tot uitwerking over te gaan.  

Bespreking 

o Kunnen er meerdere winnaars zijn? Dat is inderdaad mogelijk. Er is een budget van 

25.000€ voor de burgerbegroting voorzien en afhankelijk hoeveel het project van de 

winnaar nodig heeft, kan er als er nog budget over is, een 2de of 3de winnaar zijn. 

 

3.2. Erkenningsreglement verenigingen 

Toelichting:  

Het nieuwe erkenningsreglement van de verenigingen is goedgekeurd op de Gemeenteraad 

van 27 juni 2022. De antwoordbrief aan de adviesraden en de bijlage met alle geformuleerde 

opmerkingen vanuit de adviesraad en wat er met de adviezen gedaan werd, werd aan de 

adviesraden bezorgd, per mail door Annick Van Herwegen op dinsdag 27/09/2022.  
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Rein van Gisteren geeft tijdens de vergadering aan zich niet in het verslag te herkennen, noch 

in de reactie van de algemeen directeur. Hij vraagt nogmaals om rekenschap van de 

gemeente over de juridische basis van haar opvatting dat zij aan burgers aanvullende 

taaleisen zou mogen opleggen, bóven de eisen die de taalwetgever zelf stelt op grond van 

art. 30 Grondwet. 

Er wordt door de secretaris aangegeven dat dit standpunt vanuit de lokale overheid blijft 

behouden en dat de gemeente het punt als afgesloten beschouwt. Ze geven aan dat GROS 

als adviesraad hiervoor niet bevoegd is en dat elke burger uiteraard de mogelijke 

onwettigheid van om het even welk reglement kan aankaarten bij de bevoegde instanties.  

 

Bespreking:  

o Lastig dat men pas in september de informatie kreeg rond deze terugkoppeling. Men 

vraagt naar snellere doorstroming van informatie, zodat adviezen vanuit de adviesraden 

sneller kunnen gegeven worden. Op zich werd het advies tijdig gevraagd maar het klopt 

dat de terugkoppeling van wat er met de adviezen gebeurde pas vorige week gebeurde. 

In de andere adviesraden ging dit sneller maar Annick had niet direct door dat de GROS 

dit nog niet ontvangen had.  

o Vanuit Interradenoverleg, de overkoepelende raad waarin de voorzitters van alle 

adviesraden zitten, kaartte dit ook al aan en vroeg eveneens naar bijkomende informatie 

vanuit de Algemeen Directeur.  

o Het minderheidsadvies is niet opgenomen in het verslag. Het verslag op zich werd wel 

aangepast maar is niet aangepast op het internet. Afspraak: Carmen bezorgt aan Annick 

het laatste verslag zodat Annick de juiste versie op het internet kan plaatsen.  

o Standpunt wordt herhaald dat men net insluiting wenst en geen uitsluiting.  

o Tal van gemeenten zondigen hier, evenals Hoeilaart, aan.  Bestuurstaalwetgeving is niet 

van toepassing tussen burgers onderling, wel tussen burgers/verenigingen en het lokale 

bestuur.  

o Wat bedoelt men precies met “interne werking”? Concretiseer dit. Annick haalt aan dat 

het gaat over: de statuten, uitnodigingen en verslagen, communicatie naar de overheid… 

dienen in het Nederlands. Hoe de leden van de vereniging onderling communiceren en 

in welke taal hun WhatsApp berichten zijn, is niet terzake. Reden van dit Nederlands is 

dat Hoeilaart in Nederlandstalig België ligt en de bestuurstaal Nederlands is. Om erkend 

te worden als vereniging dien je dan ook Nederlands te spreken in de algemene 

communicatie. Aan de erkenning hangen immers ook voordelen zoals vb. een subsidie 

ontvangen, goedkoper gebruik maken van gemeentelijke infrastructuur, uitlenen van 

materialen,… GROS vraagt om het bewuste artikel te herschrijven.  

o GROS vraagt eveneens het advies beter te onderbouwen als het niet wordt weerhouden. 

o Tenslotte herhaalt men de vraag op welke wet deze taaldwang gebaseerd is?  

o Afspraak: Annick kaart dit punt opnieuw aan bij de algemeen directeur.  

 

3.3. Nieuw subsidiereglement cultuur-, jeugd- en sportverenigingen 

Toelichting 

Na de nodige inspraak van de cultuur-, jeugd- en sportverenigingen werd er een voorstel tot 

nieuw subsidiereglement toegelicht aan de belanghebbenden in juni 2022. Er werden nog 

enkele adviezen en voorstellen tot aanpassing aangebracht, ook de finale toets met de 
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financiële dienst gebeurde wat resulteert in een nieuw subsidiereglement dat op de 

gemeenteraad van 26 september 2022 werd voorgelegd en goedgekeurd.  

Bespreking 

o Er blijkt onduidelijkheid te zijn rond Femma: is dit erkende vereniging? Krijgen zij geen 

subsidie? Zijn zij erkend binnen cultuur? Afspraak: Annick vraagt na en koppelt terug. 

Aanvulling na de vergadering: Femma is inderdaad een erkende cultuurvereniging.  

 

 

4. Financiën 

4.1. 2de schijf GROS-toelage 

De 2de schijf van de GROS-toelage werd door de financieel directeur 

uitbetaald op 29/09/2022.  Vanmiddag stond het nog niet op de rekening laat 

Beatrijs weten wat mogelijk is vermits overschrijving donderdag gebeurde 

vanuit een andere bankinstelling en er een weekend tussen zat. Afspraak: 

indien het geld eind van de week niet op de rekening staat, laat Beatrijs dit 

aan Annick weten.   

 

Uitbetaling 3de schijf wordt aangevraagd in november, vraag om deze zo snel 

mogelijk te betalen. Grote kosten komen eraan zoals o.a. 11.11.11.  

 

Momenteel staat er om en bij de 14.000€ op de rekening, zonder deze extra 

schijf.   

 

Afspraak: Annick bevraagt de financieel directeur.  

 

4.2. Subsidieaanvragen (zie bijlage) 

▪ Steunaanvraag benefiet-actie voor Oekraïne. De originele kasticketten 

worden door Beatrijs opgevraagd bij Luc. GROS is akkoord om dit terug te 

betalen indien originele kasticketten voorgelegd worden en als het op 

rekening is van 5 voor 12. 

▪ Promoten Fair-Trade poducten. Beatrijs meldt dat er een rekening is van 

324€ voor chips, frisdrank,… bij de Wereldwinkel. Er waren een 150-tal 

mensen aan het werk vanuit de verenigingen voor de Lichtstoet en er 

werd een mail gestuurd vanuit de Trekkersgroep om Fairtrade-producten 

te promoten. Dit werd op een vorige vergadering afgesproken. Steeds 

goed kijken of de dienst/wederdienst voldoende is. Er kwamen fijne 

reacties vanuit een aantal verenigingen. GROS gaat akkoord met 

terugbetaling.  

▪ Cyclosporters voor Artsen zonder Grenzen. Er wordt voldaan aan de 

voorwaarden, 2.000€ wordt aan AZG betaald omdat Els effectief in 

Hoeilaart woont. Er dient verslag gebracht te worden van de cyclosporters 

en er dient door hen gecommuniceerd te worden.  Annick vraagt aan Els 
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het rekeningnummer van AZG op en geeft op dat in de mededeling staat 

“sponsering GROS Hoeilaart” en communiceert ook de voorwaarden.  

▪ Aanvraag Viva Salud. Aanvraag via Rein van Gisteren. Eind dit jaar wordt 

een infoavond georganiseerd  over het werk van Viva Salud en de 

Palestijnse partners. Er wordt voldaan aan de voorwaarden. Er wordt 

4.500€ overgemaakt aan Viva Salud, het jaarverslag 2021 is alvast 

meegestuurd. Na dit event zal Rein verslag uitbrengen en uiteraard wordt 

er ook kenbaar gemaakt dat er geld vanuit het GROS overgemaakt werd. 

▪ Ray of Love. Op basis van de indiening moet gevraagd worden om dit te 

opnieuw in te dienen want via Yara is er geen link met Hoeilaart. 

Vertegenwoordiger is Leo Van Hecke dus hij dient het in te dienen maar 

er wordt afgesproken dat de link met Hoeilaart via mail bevestigd kan 

worden door Leo Van Hecke. Aan de andere voorwaarden is  voldaan 

zodat er 4.500€ kan overgemaakt worden. Annick informeert Yara en Leo. 

▪ VZW Impore. Deze vraag kwam toe op 29/9. Op basis van de voorwaarden 

beslist GROS om 2.000€ toe te kennen. Annick informeert Joke.  

▪ 11.11.11. – Aanvraag kwam vanmorgen toe via Anita Vanthillo: 9.000€ 

voor de algemene werking van 11.11.11. De aanvraag wordt 

goedgekeurd.   

▪ 11.11.11. – aanvraag via Anita Vanthillo voor de losse activiteiten. GROS 

is principieel akkoord dat de gemaakte kosten zullen terugbetaald worden 

volgens de voorwaarden in het reglement, mits voorlegging van 

rekeningen/bonnetjes.  

▪ Mail van Maryleen vanuit Broederlijk Delen. Voor dit jaar is er al betaald, 

dit werd vorig jaar goedgekeurd. Broederlijk Delen kon de informatie nog 

niet bezorgen. Gezien het reglement gewijzigd werd, kan de aanvraag 

voor Broederlijk Delen begin volgend jaar gedaan worden via het 

aanvraagformulier. Annick geeft de info door aan Maryleen. 

▪ Beatrijs meldt dat er vorig jaar ook partnersteun werd gegeven aan nog 

andere organisaties zoals  Vluchtelingenwerk Vlaanderen, Amnesty 

International, Damiaanactie,… Beatrijs lijst op welke verenigingen er vorig 

jaar ook steun kregen en bezorgt dit. Er zijn immers een aantal 

verenigingen die partnersteun kunnen krijgen zonder acties in Hoeilaart. 

Elke lid kan een aanvraag doen. Volgende vergadering opnieuw te 

bekijken.  

▪ Bijkomende suggestie: voorstellingen/acties die in  GC Felix Sohie 

georganiseerd worden screenen en kijken of zij mogelijks een link hebben 

met thema’s vanuit GROS. 

 

4.3. Uitgekeerde noodhulp 

▪ 750€ aan Dokters van de Wereld voor crisisopvang Klein Kasteeltje. (juli 

2022)  
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▪ 750€ aan Sri Lanka nadat land failliet verklaard werd via vzw Martin de 

Kegel. (juli 2022)  

▪ 750€ aan Artsen zonder Grenzen voor Pakistan (september 2022) 

▪ Momenteel zijn er geen andere vragen.  

 

5. Varia 

5.1. Werkingsverslag 2021 Ray of Love (zie bijlage).  

De GROS neemt kennis van het werkingsverslag.  

5.2. Werkingsverslag 2021 Viva Salud (zie bijlage) 

De GROS neemt kennis van het werkingsverslag.  

5.3. Mail “Les Cajoutiers” (zie mail van 19/9/22) 

Sponsering wordt gevraagd voor een project in Tervuren. Hierop kan niet ingegaan  

worden omdat het niet doorgaat in Hoeilaart. Annick zorgt voor een antwoord.  

5.4. Korte update school en najaarsplanning (Aletha)  

→ vermits Aletha niet aanwezig is, wordt dit punt verschoven naar de volgende    

vergadering. 

5.5. Van Hier tot Ginder (Frank en Beatrijs) 

November-editie, dit wordt kort dag. Dit zou moeten verdeeld worden in de week 

van 31/10. De artikels zijn nog niet binnen. Ten laatste tegen 14/10 of 15/10 moeten 

de artikels aangeleverd worden bij Carmen, zij leest na in weekend en in de week van 

17/10 is er dan redactievergadering. Mini-redactieraad: donderdag 20/10 om 20u30. 

Inhoud november-editie: 11.11.11.-acties, wereldwinkel, … daarnaast ook een artikel 

van Milan Philips. Carmen contacteert Milan om samen een artikel te schrijven en 

mogelijks ook extra toelichting hoe jongeren een aanvraag kunnen doen. Eventueel 

ook extra verspreiden bij de jongerenverenigingen.  

5.6. Werkingsverslag en vraag subsidie Impore (Joke) 

De GROS neemt kennis van het werkingsverslag. De subsidievraag werd behandeld  

in punt 4.2. (zie boven). 

5.7. Pleasant Island – 8/10 om 20u30 (Annick)  

o Katrien Claes lanceerde al een warme oproep om promotie te maken want de 

voorstelling loopt niet zo goed. Annick herhaalt kort: nu zaterdag om 20u30, 

i.s.m. GROS tijdens de mini-editie van Duurzame Doendersdag. De documentaire 

theatermakers Silke en Hannes wonen ook in Hoeilaart en zijn zelf ook aanwezig 

bij hun documentaire.  

o 1 + 1-actie is gelanceerd. Je koopt 1 ticket aan abonnementsprijs (10€) en krijgt 

een 2de ticket gratis. 

o Graag dus zoveel mogelijk verspreiden en alvast dank aan zij die dit deden.  

o GROS vindt het jammer dat er zo weinig promotie gemaakt is, eveneens dat de 

tekst niet aangepast is. Men had gevraagd om “postapocalytische setting” te 

verwijderen maar dit staat er nog steeds.  

o Als opkomst echt te klein is, kan het dan eventueel in de cafetaria? Annick vroeg 

dit na bij Katrien maar dit is technisch niet mogelijk.  
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o De bar voor en na de voorstelling zal door een aantal vrijwilligers van de 

Wereldwinkel bemand worden. Annick vraagt aan Katrien om ten laatste op 

vrijdag door te geven hoeveel kaartjes verkocht werden zodat men weet hoeveel 

fairtrade producten men meeneemt. De omzet van de bar is voor de GROS, op 

een volgende vergadering zal beslist worden aan welk goed doel dit geschonken 

wordt.  

 

Rondje varia 

 

o Maurice heeft een duurzaamheidsvraag. Er zijn heel wat verschillende projecten 

ingediend i.v.m. kleinschalig onderwijs vb. les cajoutiers, Ekimanyelo, Empore,… 

. Zijn deze initiatieven afhankelijk van de GROS? Kunnen zij verder zonder deze 

steun? Situaties zijn vaak schrijnend. Voor heel wat kleinere organisaties zijn de 

middelen vanuit GROS een wezenlijk onderdeel om te kunnen “overleven”.  GROS 

bewaakt dus wel degelijk de duurzaamheid van het project, is er voldoende lokale 

verankering in de regio, …  Verenigingen doen ook andere initiatieven om aan 

geld te raken, via vb andere gemeenten, extra acties,… Als GROS neem je dus een 

zo goed mogelijke beslissing, er zijn een aantal criteria bepaald vanuit het 

reglement en daarnaast wordt er ook bewijsvoering opgevraagd.  Is op de 

website van de gemeente terug te vinden welke organisaties gesubsidieerd 

worden? Iedereen bekijkt de website tegen volgende keer.  

o Carmen laat weten dat zij volop werkt aan het werkingsverslag van de GROS. 

o Anita  

▪ Communicatie: vrijdag kreeg men telefoon om de teksten voor de Hier 

Hoeilaart te bezorgen, dit is toch te laat? Op zich niet vermits de 

communicatiedienst jaarlijks doorgeeft wat de deadlines zijn om de 

artikels aan te leveren. Afspraak om dit volgend jaar beter op te volgen en 

zelf in de agenda zetten.   

▪ Op 11/11: wereldcafé in de cafetaria van GC Felix Sohie van 14u – 18u 

(pannenkoeken, drank,…) 

▪ Op 12/11: quiz – kan er een ploeg vanuit GROS zijn? Algemene kennis-

quiz., 5 personen. Weinig kwissers onder de leden… 

▪ Op 13/11: voordracht vanuit Vredesmoment om 10u30 met Luc De 

Brabandere met nadien mogelijkheid tot aperitief. 

▪ Heeft de Vredesvlag gehangen. Annick vraagt na bij Technische Dienst.  

▪ Vraag naar een vlaggenmast in de gemeente (voor vlaggen Broederlijk 

Delen, 11.11.11…). Annick bevraagt of dit er is.  

▪ Kan de banner voor 11.11.11.  opgehangen worden? Annick neemt op 

met de Technische Dienst om op te hangen van midden oktober tot na 

het weekend van 11/11.  

▪  De fairtrade-vergadering is niet kunnen doorgaan. Momenteel is men 

bezig met bevraging van winkels en horeca rond fairtrade. Er wordt erg 

aan getrokken en gesleurd maar weinig respons. Bij verenigingen en 
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gemeentepersoneel is er geen reflex naar fairtrade-producten, er waren 

ook geen fairtrade-producten tijdens het Druivenfestival. Fairtrade wordt 

niet gedragen door gemeente, het is ook niet opgenomen in de 

bestelprocedure als criterium. Vraag naar Algemeen Directeur zal gesteld 

worden vanuit GROS om in overleg te gaan en samen te kijken hoe dit 

gestimuleerd kan worden. Anita zoekt een datum vanuit de 

trekkersgroep. Annick informeert alvast Gunther.  

o Rein  

▪ Nadat de Druivengemeenten hun krachten al bundelden in een 

klimaatalliantie, wordt de aftrap gegeven voor het Klimaatnetwerk 

Druivenstreek. Het is een samenwerking van Druifkracht, VELT,  de 

Fietsersbond en Transitie Tervuren. Op 8/11 om 20u is iedereen van harte 

welkom in De Bosuil in Jezus-Eik. Avansa gaat dit begeleiden, er is eco-

comedy en uiteindelijk is er een brainstorm die hopelijk eindigt in 

minstens 5 concrete acties waar mens en natuur in de Druivenstreek 

beter van worden.  htpps://klimaatnetwerkdruivenstreek.be  

▪ Vanuit Druifkracht is er ook een spreekuur rond energievragen. Best op 

voorhand bezorgen via Druifkracht  (zie pamflet) .  

o Beatrijs:  

▪ Komt er een bestelling voor sintchocolade? Ben neemt onderwijs 

gedeeltelijk over van Marijke en gaat maandag 10/10 naar het 

onderwijsoverleg. Bevraging van aantal stuks is lopende. 

 

 

 

Volgende vergadering: 14/11 om 20u in cafetaria GC Felix Sohie 

 

 

 

 

 

http://www.klimaatnetwerkdruivenstreek.be/

